
Lynne Owens, 
Director-General, 
National Crime Agency, 
International Anti-Corruption Coordination Centre 
(IACCC),  
Units 1 - 6 Citadel Place, 
Tinworth Street, 
London,  
SE11 5EF. 
 
Email: communication@nca.x.gsi.gov.uk 
Telephone: 0370 496 7622 (available 24/7) 
 
Date: 13/01/2019 
 
Dear Lynne Owens 
 
Investigation into Gary Owens 
I wrote to my MP Nic Daikin about the security services he has told me that you told him, there is 
an investigation open on me in the National Crime Agency? 
 

 
 
How can this be? I have been falsely extradited and imprisoned to Spain, then released and held 
here for nine years without charge, on NCA perjured testimony, all Mason related. 
 
We would like to know who, in any security agencies or police authorities, has accessed data on 
me, when and why, in date order for our coming court case against masons and security services 
and others. You have to provide it to a court by law, so if you have nothing to hide why not pass 
it to me now so we can get these corrupt officers out the services.  
 
Once we have this information we will be filing criminal and civil cases against all involved jointly 
and individually. We are going to the Investigating Powers Tribunal and other agencies to try and 
bottom out who is driving the corrupt agenda of conspiracy to pervert the course of justice 
against me, we know who, we just don’t know which agency they are using. Get on the right side 
of this fast or there will be very serious repercussions. 

Gary Owens 
44 Ennerdale Lane 
Scunthorpe  
Lincolnshire  
DN16 2RW 

https://en.wikipedia.org/wiki/Lynne_Owens
mailto:communication@nca.x.gsi.gov.uk
https://en.wikipedia.org/wiki/Lynne_Owens


/////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
 
Please read this letter below that outlines some of the issues and criminal actions the 
police and security services including the NCA have been involved in. I have also sent 
the files mentioned in the letter below on the attached CD-R disc. 
 
Nic Dakin MP Letter: 
 
Gary Owens 
44 Ennerdale Lane 
Scunthorpe Lincolnshire DN16 2RW 
United Kingdom 
 
Tel: 07522 521994 
 
28/19/2018 
 
Dear Nic Dakin 
Thanks for your call and help, i know i can push a lot of information at you at once so in the 
essence of clarity i have gone over the points where we thought you could help. 
 
A/ Jeremy Corbyn’s stolen recorded delivery sign for letter and other stolen letters: 
 
I chose to send the letter to Jeremy because of his views on the security services, i firmly believe 
that MI5 or NCA stole the letters from the secure hanger at Heathrow. The CEO of Royal Mail says 
it is imposable, but it happened, and he can’t say more outside of court. One of the issues we 
have had is people keep changing at the FCO. As a party you should have a long look at the FCO 
and its function, it’s a disgrace how they treat their own citizens, as far as i can see they are just a 
front for undercover work. 
 
Suggested things to do: 
Contact Jeremy and let him know that the security services have allegedly stolen his mail, let him 
have the letter and support documents.  
 
We were told that the letter to Phillip Hammond was delivered that also means that the letters to 
the other five FCO heads below must have the letter also, could we ask them all to find out whose 
lying? We don’t believe it, as we never got a reply from the FCO and none from the Prime minister 
either, which is not normal.  
 
This letter dated 5th November 2015 was copied to:  
 
David Cameron, UK Prime Minister, 10, Downing Street, London, SW1A 2AA. 
 
Jeremy Corbin, Opposition leader in the UK, The Labour Party, Labour Central, Kings Manor, 
Newcastle upon Tyne, NE1 6PA. 
 
The Rt Hon Philip Hammond MP Secretary of State for Foreign and Commonwealth Affairs  
The Foreign and Commonwealth Office King Charles Street London SW1A 2AH 
The Rt Hon David Lidington MP Minister of State for Europe  
The Rt Hon Hugo Swire MP Minister of State at the Foreign & Commonwealth Office  
The Rt HonBaroness Anelay of St Johns DBE Minister of State at the Foreign & Commonwealth 
Office  



James Duddridge MP Parliamentary Under Secretary of State at the Foreign and Commonwealth 
Office  
Tobias Ellwood MP Parliamentary Under Secretary of State for the Foreign and Commonwealth 
Office 
 
Also to four members of the British media and 8 members of the Spanish justice system were sent 
the same, all were stolen we believe we had no reply from anyone. 
 
Please find attached the letter and support documents that were sent to Jeremy. 
 
Main letter 
jeremy_corbyn_letter_1.pdf 
 
This document has the questions i want answered by the FCO, they lied about this letter to Nick 
Cole. 
1 - Letter to the FCO and British Embassy 5th November 2015.pdf 
 
This was the letter sent to David Cameron that outlines NCA, MI5, MI6, corruption. 
2- Prime Minister letter 5-11-2015.pdf 
 
This is a list of all the emails to and from the Royal Mail ending at the CEOs office. 
A - Royal Mail - missing mail from spain.pdf 
 
This is the receipt for the recorded delivery letter to Jeremy Corbyn 
Mail UK 4.jpg 
 
This is the refund/compensation payment to us from the Spanish post office because the letter 
was stolen. 
Mail UK 19.jpg 
 
Folder on CD-R: Support Documents/FCO Mail Theft Case 
 
 
 
B/ Get the FCO to answer the questions that can clear up if the SOCA now NCA 
committed perjury. 
 
This document has the questions i want answered by the FCO, they lied about this letter to Nick 
Cole from the daily mirror group. 
 
1 - Letter to the FCO and British Embassy 5th November 2015.pdf 
 
In my extradition SOCA stated that they spoke to Toby Childs and Paul Studley Senior Liaison 
Officer at the Embassy, and that those officers could not recall that they told me to go home in a 
threat to life situation.  
 
I know for sure they would remember it and i also know for sure they have a recording of the 
phone call where they told me to go back to the UK immediately. This was pivotal in the 
extradition and we believe they lied. This would leave them open to charges of perjury, conspiracy 
to pervert the course of justice and also compensation for me because of false extradition signed 
by Terrisa May, false imprisonment, and loss of earning from all the companies i lost and earnings 
and damages to my name and family. I want Childs and Studley brought before a judge in the UK. 
 



 
C/ GCHQ, MI5, MI6, NCA, Cheshire Police, Lincolnshire Police, City of London police, 
Scotland Yard. 
 
I have been placed under surveillance that involves electronic surveillance done by GCHQ and 
explained in part by the Guardian newspaper recently. I have been tortured using this and had my 
life threatened and have reported this to the FCO and they sent a woman called Anna Timis to see 
me, the NCA or whoever it was had an RFID Implant put in me at the dentists, i am filing this 
case as a crime in Spain with my lawyer. 
 
I am bringing attempted murder and torture charges in Spain in the next few week, i want to 
know who in the UK security services has been keeping tags on me and brought this about, 
someone has been lied to, to get the surveillance organised i want that persons hide and house.  
 
I can let you have the documents in English that outline what has been going on, it’s shocking 
and something you should be aware of. Especially re the surveillance you will not believe what i 
tell you, but i have the proof and can now demonstrate what they do, due to the help of several 
whistle blowers from MI6 Dr Barrie Trower and Dr Robert Duncan CIA, Karren Melton Stewart 
NSA, these people are in my association, details are in the court documents if you need them.  
 
I will be filing the same cases in the UK upon my return along with many lawsuits and charges 
including a 4 billion joint lawsuit against the Masons, MI5, MI6, NCA and others who apparently 
can use the security services as a private army for the Mason. I want to take this all the way and 
have the Masons barred from any public office. 
 
The surveillance is being used to stop me getting a UK lawyer, this is a Human rights breach, they 
are doing it so they don’t have to face trial. Who is behind it!? 
 
Why is this important? I can’t sue them until i get a lawyer so they are interfering with every 
aspect of it and have done the same in Spain. This is a clear conspiracy to pervert the course of 
justice and it will go all the way to the EU Human rights courts, charges are being filed here on 
the 15th of February. I want the people involved in this in the UK courts and i want the system 
changed that allows these people to operate our public service as their own army. Corbyn is right 
the security services are out of control organised crime, it’s a disgrace. 
 
 
D/ Media 
Nick Cole was onto this whole thing and was planning for it to go to the Daily Mirror, all the 
people involved in the letter to the FCO that i want answers from are all your current enemies! 
Terrisa may signed my extradition, i would like to know if i can sue her for criminal negligence. 
Phillip Hammond, never replied to corruption allegations, surly this is criminal negligence? They 
stole the opposition leaders letter and prime ministers we believe to cover up their corruption.  
 
Surely there is a big story here for the Mirror? Plus the £5 Million pound compensation I’m waiting 
for, which Nick was going to run in the mirror and ITV and many others are interested. This is all 
being stopped by the security services to cover up what they have done. I want them investigated 
and dismissed and you have to ask if the whole security services does not need a top to bottom re 
think, maybe this could be taken further with Jeremy. 
 
My personal site is www.gary-owens.com 
 
My Band site is www.aiiz.co.uk 
 

http://www.gary-owens.com/
http://www.aiiz.co.uk/


Kind Regards 
Gary Owens 
 
/////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
 
Old issues that must be resolved by the NCA and Foreign Office 
Below are the accusations that have been made already against the NCA.  
 
 
Point 1:  
The NCA have stolen Royal Mail Recorded delivery letters from Heathrow to stop corrupt NCA 
officers from being uncovered regarding conspiracy to pervert the course of justice charges we 
are bringing. It’s a Conspiracy to pervert the course of justice by Masons in MI5 who stole my 
business, then used an old none existent case to ruin my life, they have duped the NCA to cover 
for them, using Masons in your organisation and other government organisations. 
 
Mail case details are here: 
Folder on CD-R: Support Documents/FCO Mail Theft Case 
 
Main letter 
jeremy_corbyn_letter_1.pdf 
 
This was the letter sent to David Cameron that outlines NCA, MI5, MI6, corruption. 
2- Prime Minister letter 5-11-2015.pdf 
 
This is a list of all the emails to and from the Royal Mail ending at the CEOs office. 
A - Royal Mail - missing mail from spain.pdf 
 
This is the receipt for the recorded delivery letter to Jeremy Corbyn 
Mail UK 4.jpg 
 
This is the refund/compensation payment to us from the Spanish post office because the letter 
was stolen. 
Mail UK 19.jpg 
 
 
/////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
 
Point One: Paul Studley and Toby Child from MI6 
We would like copies of the Madrid Embassy phone calls made by me to Paul Studley and Toby 
Child from MI6 from Javea in October 1995. We know they exist, as i was told by both Paul 
Studley and Charles F Formby Seville liaison officer for MI6, that the calls to the Embassy were 
recorded and i should be careful what i said when calling the MI6 guys at the Embassy, i was told 
to call them Liaison officers. The point is recorded conversations are never thrown away and we 
know you have them, which means you could have stopped the extradition anytime. If someone 
had spoken to Paul Studley and Toby Child. SOCA said they had spoken to them in the extradition 
hearings: 
 
The phone calls we are talking about were between Gary Owens and Paul Studley and Toby Childs 
who we knew as MI6 Agents from the Madrid Embassy. The calls were made from Javea in 
October 1995 to the Embassy. 



 
We wish to know the current whereabouts of Paul Studley, Toby Child and Charles Formby so we 
can get affidavits/court appearances from them. They will appear before a Spanish Juez de 
Instruction in a criminal trial against the National Crime Agency in Spain and the UK. As well as 
testify relating to conspiracy to pervert the course of justice in my false extradition. 
 
SOCA (Serious Organised Crime Agency) stated in court that they had spoken to Paul Studley and 
Toby Childs and that they did not recall the phone call telling us to go back to the UK, due to a 
threat to our lives. SOCA stated this in court during my extradition hearing at Westminster 
Magistrates court. We don’t believe Paul Studley or Toby Childs were asked by anyone, and want 
Studley, Childs and Formby in court to swear on oath in court.  
 
SOCA perjured themselves twice in the UK extradition and were caught doing so by the magistrate 
on one occasion. They were forced to bring the real information and have never been charged for 
perjury. We believe the other occasion is this statement relating to the recollection of the phone 
call we made to them where they told us to go back to the UK as a matter of urgency for our 
security. Their entire extradition case pivoted on this statement. If what we are saying is true the 
extradition would not have stood. This is clear Conspiracy to Pervert the course of Justice, we 
want the people involved charged and dismissed and there assets seized pending damages claims. 
 
You are liable to pay us compensation for the false extradition and we are suing you for that now. 
 
This is the telegram that was sent to me by Charles Formby of the Seville consulate. It has the 
name Charles Axon on it. That was the name i was being held in prison under as a protected 
witness. Please note the phone number on the telegram, it was added to the document while at a 
meeting with an MI6 agent and a Norwegian intelligence agent who briefed me on the case when 
i was released from prison, without charge, and will be electro statically tested to the time 1993 in 
the coming court case.  
 

 
 
 
These are three documents that prove that the case from the Spanish court had me held in prison 
as Charles Samuel Axon. The first is the release document from the prison with Charles Samuel 
Axon on it. The second document is a visit order issued by Judge Dona Blanca Diez with her 
signature on, it gives my wife permission to enter the prison with no identification. The third is the 
release order with no bail money. On this document it states both my real name Gary Owens and 
also explains that i was held in prison under the name Samuel Axon for reasons of security. It also 



proves that the case the NCA/MI5 re started to stop me suing them was over, as it refers to the 
sumario being agreed finalised. I was told the same thing by the Judge and is why i got all the 
documents from the case and still have them. Images below. 

 

 



Same Document in English 

 
 
This is an excerpt from 2009-01-19-Court-4-Marbella-Submission to the Royal Courts 
Of Justice (High Court) document attached. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Close up of the text that proves the statements above. 
 
Please read the document provided for more detailed information:  
 
1 - Sara Info 1a.pdf  
 
It would be imposable to get the documents below if the case was not already over, and i did not 
only get these documents i got all the investigation notes and evidence including physical 
evidence as i was to investigate the case as arranged with the judge by Charles Formby from MI6, 
the judge knew this and knew i was working for them. As Formby spoke to her about it. 
 
Please note the stamp in the top right corner of the document below; this is an official court 
document not a copy. Also the number that is there is a legally binding number, in that all public 
documents issued from any examining magistrate have to be by law sequential. 
 
So its 100% proven that the case was over and somebody deliberately set this whole farce in 
motion re the extradition, i want everyone involved arrested and charged and damages. 
 
The outcome of this Sumario was i was charged with nothing by order of the prosecutor not the 
judge, it was no case to answer. 



 
 
 
/////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 



Point 2: More NCA Perjury 
In the extradition hearings and on my European arrest warrant, that was clearly all falsely 
processed, it stated that the police looked for me and could not find me. This was fraudulent and 
perjury. At that time i was corresponding with Sir Peter Fahy of Chief Constable of Cheshire, prior 
to that i was working with Scotland Yard with Detective Superintendant Michael Hoskins, i was in 
contact with Chief Constable of Humberside Police, Tim Hollis, as well as this and many other 
proves i have, i had national security cleared top level access to every secure data facility in the 
UK including the red flag centres at Racal Guarded by police with machine guns and Energis red 
flag centre the entire time i was in the UK.  
 
Because they supposedly could not find me it resulted in me being arrested at home and falsely 
imprisoned. Local Masons knew the arrest was to take place before it did, how could this be? The 
point here is there was no need to arrest me, it was staged by corrupt police. We want them 
arrested and thrown out of the police and their assets seized pending the outcome of their trial 
and civil litigation. I can prove 100% that this is perjury and so leads directly to conspiracy to 
pervert the course of justice. 
 
Upon my arrival in the UK, sent by Paul Studley and Toby Childs (this was denied in court saying 
they could not remember), this evidence was given by SOCA not by the people themselves and so 
was hearsay, they lied. In the UK i was met by NCIS people, who knew who i was, and what i was 
doing. Within days, at my home, i was visited by two senior officers from the NCIS (National 
Criminal Intelligence Agency).  
 
Also If no one knew where i was, how did they know to come to my house if they were not 
contacted by Toby Childs and Paul Studley? How did they find my house and pay me money they 
owed me? They were ordered to do this by the British Embassy in Spain. The entire extradition 
case pivoted on this lie. This was another direct lie to the EAW and to the courts, another case of 
perjury. If they had spoken to Toby Childs and Paul Studley, there was no way they would not 
remember, as was claimed by SOCA at court. So it can only be perjury. I want them arrested for 
Conspiracy to pervert the course of justice, and all assets seized pending the outcome of damages 
claims, and i want the information i have asked for. 
 
Who lied to get the EAW we want them arrested and charged and assets seized pending damages 
cases, and we want to know everyone in the paper and electronic chain who was involved. 
 
I was met by John Appleby and Chief (his words) Keith Crawley of NCIS 
 

 
 
 
/////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
 



 
Point 3: My whereabouts in the UK prior to EAW: 
 
I was given a number by the National Criminal Intelligence Service to call on an armed response 
team any time night or day.  
 
Calling In The National Criminal Intelligence Service Armed Response Unit: 
I had figured out what was going on by the time i worte to my MP Sir Nicholas Winterton re 
people Gangstalking me and who stole my business. I was trying to sue Masons from MI5 for 
hundreds of millions of pounds, and others, and trying to get help from the Police. 
 
20 - Sir Nicholas Winterton MP 1st letter.pdf 
 
I called the number I had been given for the NCIS (National Criminal Intelligence Service) armed 
response team. This is the Armed Response phone number at Wakefield, i called 013991133 and 

gave my Agent code to call an Emergency armed 
response team to my location. My clearance Agent 
code was 783057, my NCIS Contact was Chief Keith 
Crawly who I was introduced to by John Appleby 
NCIS.  
 
This has already been confirmed in the Royal Courts 
of Justice, UK High Court in London under National 
Security protocol held in CAMARA case number 
CO/5173/2009 (I have all the document should the 
you wish to read them, as you would not qualify for 

security clearance through normal channels).  
 
When i called in the armed response team from Birchencliffe farm in Cheshire, a handling Agent 
from NCIS called me back. They said go to the Valley Lodge Hotel in Handforth. When i got to the 
meet location the person there was Dave Whiting who said he was with NCIS. I knew him from 
Wilmslow, they were all in bullet proof underclothes with big jumpers over them to cover who they 
were, as I entered the car park I could see they had the place locked down outside. 
 
The point here is, how could the police not know where i was, if i had an armed response team on 
call!? 
  
Dave Whiting told me at that meeting that he had Spoken with Toby Childs who was my liaison 
officer in Spain for MI6. At the royal courts of justice hearing the court agreed that as far as i was 
concerned both i, Toby Childs and Paul Studley all worked for MI6.  
 
 
Dave Whiting NCIS?: 
I want to know if Dave Whiting was acting for Cheshire Police or if he worked with the NCIS at 
that exact time, when i called in an armed response team? 
 
The importance of this is that i believe he and Masons in the Cheshire police set this whole thing 
up, and could of even intercepted the call if they were bugging our home to cover what they were 
doing. It clearly was not NCIS as they were paying me. So was it the armed response team i met 
or did they just pretend to be them as they knew the protocol for armed response. 
 



Was there collusion between this officer and others at Interpol which is run by the NCA at 
Manchester regarding the implementation of the EAW? This would of been to cover the lawsuit 
that i had wrote to the Chief Constable of Cheshire Mr Fahay at that time on the advice of my MP.  
 
https://www.interpol.int/Member-countries/Europe/United-Kingdom 
INTERPOL Manchester 

The INTERPOL National Central Bureau (NCB) for the UK is part of the National Crime Agency (NCA) 

 
 
At the meeting at the Valley Lodge Hotel NCIS Meeting, I was taken inside and met what initially 
appeared to be two NCIS officers. They said what’s the issue, I said we have been getting 
followed everywhere and threatened even on the farm where I lived. It was no longer safe there.  
We sat having a drink, Dave Whiting was with a Liverpool guy who he said was also NCIS.  
 
I started explaining about what was going on, starting with Malcolm Edwards Stockport 
Mafia/Quality Street Gang putting up £100,000 for a business i set up before i knew who he was.  
Then Malcolm just walked away, I explained what had happened, and I said to them that 
someone drove cars off his garage forecourt and burned them, at this point Dave Whiting jumped 
in and said there was only one car burnt, I agreed, but wondered how he could know that!  
They knew all about it, I am sure these guys were not NCIS and I wish to get this confirmed in 
the UK part of the court case coming up on Conspiracy to pervert the course of justice and Gang 
Stalking to be filed in 2019. 
 
I asked NCIS to get me a change of ID so we could move and carry on our business, as we could 
not make any money with all the Ring-fencing and Gang stalking going on. They said they would 
look into it, I heard nothing from them. This was also very odd and points at Dave Whiting trying 
to orchestrate a different set of events. 
 
I want an investigation into David Whiting and Wilmslow police. Did they intercept the call to NCIS 
(either as paid cops by the QSG, or as Masons), as they were involved in the Ring Fencing by the 
Masons, Is David Whiting a Mason? Did he try and stop the truth getting out and perverted the 
course of justice? If so he did it with the Masons as the police had no authority to act. If this is 
true it is conspiracy to pervert the course of justice and reckless endangerment to life, I demand 
this is investigated and charges brought plus a civil lawsuit. 
 
There was a third man sat away from us at the Valley Lodge NCIS Meeting, and I have unusually 
good peripheral vision. I was watching him listening to our National Security chat, and I pointed 
out that this man was looking, in fact I stared right at him for the first time and pointed him out 
he nearly fell of his chair.  
 
David Whiting said don’t worry about him he’s with us. I recognise this man as being involved in 
the stalking that has gone on in Spain since, MI5? He contacted Philip Murphy in Spain and Essex 
and I saw him have a meeting with him about me, the meeting they had was at the end of some 
website work i had done. They had paid me around £27,000 pounds for work that was never live 
on the internet. This is more than odd and was an ongoing pattern that i can prove. 
 
Philip Murphy needs to be brought before a Spanish court and questioned about it, is he 
undercover NCA or a paid informant? He’s from Northern Ireland and i personally witnessed him 
talking to the Irish Drug Mafia over buying the London Pub complex in Spain worth £5,000,000 
where he explained on the phone which people had to be paid with bungs for the nightclubs, 
including police and British Drug Mafia.  
 

https://www.interpol.int/Member-countries/Europe/United-Kingdom


David Whiting also needs to be questioned in the courts in the UK. We already have a strong case 
of Perjury and perverting the course of justice about to be filed in the UK against the same agency 
now called NCA National Crime Agency (previously Regional Crime Squads formed up, due to the 
fact it was so corrupt it could no longer operate and was facing huge lawsuits. NCIS started and 
the same happened again and then SOCA Serious Organised Crime Agency and the same 
happened again, now we are filing a £4 billion pound lawsuit against them now called NCA along 
with others that will again end the organisation. Ever wondered why NCA keep changing their 
name?  
 
I am not convinced that Dave Whiting was with NCIS at that time, he could have been local police 
Masons, who were involved in the harassment and mason Gangstalking or just helping out MI5. 
The point here is that this needs investigating so we know the answers for the coming court 
cases. 
 
 
Terry Cousins NCA: 
When the EAW was issued for my arrest, the police and everyone knew where i was, and i was 
well known. So why did the NCA come with police to my home if they did not even want me to go 
back to Spain? Which they clearly did not want to happen. The whole thing was staged and 
known to be happening by locals in advance.  
 
They needed to destroy me right then, because i was filing a case for hundreds of millions of 
pounds against the people involved, Terry Plumber, Wayne Lochnor and Chris Britton all masons 
and working for MI5.  
 
The whole thing was a set up, Terry Cousins NCA gave me the number of a specialist extradition 
lawyer, i got him to write it down in his own hand writing, i have the document. 
 

 



 
I was later told by the Barrister from the Royal Courts of Justice, House of Lords and Supreme 
Court that the original lawyers ruined the case and that i should not be extradited, even the 
prosecutor Claire Dobbins said the case was a disgrace of British justice. 
 
I want Terry Cousins charged with Conspiracy to pervert the course of justice, along with the 
lawyers, and i want a list of all present from the police and NCA at the arrest in Poynton, and i 
want to know how many were Masons and all their names? 
 
When i left the house with the police, i was driven on a route where six cars came past with one 
headlight on, this was part of the Masons Gang Stalking that was going on previously, and only 
the police knew the route i was to be taken on, i want all Masons involved in this charged. 
 
The lawyer we got from the company recommended by Terry Cousins NCA, Sian Williams, for the 
extradition hearings, committed criminal negligence. I showed Sian Williams the Spanish case 
papers proving the case in Spain was over. She told me not to show anyone the papers. I also 
showed her four letters that prove who did the crime, the extradition was for, the original judge 
saw these letters. Sian Williams said never show anyone until the trial if there is one in Spain 
 
At the very first meeting with Sian Williams i offered as soon as i was at her office to go back to 
Spain if she phoned up and arranged bail to save millions in court costs to both states. She 
advised me not to go, and to go through the extradition process.  
 
Our QC Barrister told us that the case was deliberately messed up by the first lawyers. Clearly part 
of the NCA Mason set up that went on. I want her and her bosses at the firm to be struck of as 
lawyers for criminal negligence and arrested for conspiracy to pervert the course of justice. Plus i 
want to file a civil case against their indemnity insurance policy for the maximum amount as well 
as sue each of them separately, so the law firm is disbanded. 
 
 
Pete Murray NCA: 
After several failed attempts to extradite me, including the refusal of the NCA to extradite me, 
against the ordered wishes of the court. The extradition was cancelled several times as no one 
would come to extradite me. In the end they asked me to go on my own to Heathrow as it kept 
failing. This is what i went to Heathrow with and met Pete Murray there.  
 



 
 
At my extradition organised by the NCA to be on Friday the 13th by Masons in the NCA. 
 
At that meeting Pete Murray received a phone call at the airport in the cafe, the person on the 
phone told him that if i did not want to go back to Spain they would see to it that i did not have 
to. And that i would be never found. He said on the phone to Pete Murry he was surprised i 
turned up as they were not going to look for me if i failed too. 
 
I knew what they were trying to do was have me under their control to stop me filing the law suit 
for £2 billion pounds relating to the theft of my business by MI5 agents. 
 
What they did not want is for me to go back to Spain and clear my name which was done in 5 
mins at the original first court hearing 30 years ago where it was proven i had not been in the 



house at the time of the crime. I was only sent to Malaga prison in Spain because i broke out of 
the Arresto Municipal local prison there, because of the breaches in human rights being 
perpetrated against me. Everyone knew that, as i left a letter for the judge explaining she can’t 
treat people the way she did. They closed and sacked all the staff after i escaped and i booked 
into a local hotel. 
 
Charles Formby of the FCO MI6 who told me i was in MI6, he also called the judge in the case 
Dona Blanca Esther Diez and told her that i was now working with MI6 and that i was to be given 
all the papers from the case, which the judge did. I still have them, i got them because the case 
was over. Proof that the extradition was false and fabricated by someone.  
 
The NCA and others that set up the false extradition all knew this. 
 
You must arrest all involved, cease all their assets for considerable damages claims coming. 
 
 
/////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
 
Interpol and Europol Collusion With Other Security Services 
30 Years ago I was originally arrested by Inspector Jimenez head of Interpol in southern Spain. 
He was the Husband of the Judge in the case a clear miscarriage of justice. The EAW that came 
through for me was supposedly instigated by Interpol, is this true? We want all information 
relating to this, who spoke to who, and the entire paper and electronic chain and the date stamps 
on all communications regarding the EAW. As the NCA have already been caught committing 
perjury over this exact fact, they falsified emails and dates time stamps of emails and were caught 
doing so in Westminster Magistrates Court by Judge Tubbs and we want them charged for this in 
a conspiracy to pervert the course of justice case and perjury.  
 
Was Inspector Jimenez contacted to instigate it by bent Mason cops in MI5? Who set it in motion? 
and if so when and why?  
 
I have all the court papers from the original case, including all forensic evidence from the court 
number 4 Marbella, proving the case in Spain was over as far as i was concerned. The court Judge 
Dona Blanca Diez was informed by Charles Formby of MI6 directly that i was investigating the 
case for the UK, and they were to provide me with every document from the case. The judge 
Dona Blanca Diez was on bail at this point facing four years two months in prison, that’s what she 
told me herself for dereliction of duty and giving out evidence on a case unrelated to mine to 
someone she should not, this is a two year sentence in Spain. She also told me she had spoken 
with Formby and instructed the functionaries at her court to copy every document related to the 
case and copies of all physical evidence; these were all stamped and signed by the judge. 
 
The dates and time stamps are critical in establishing that the arrest warrant was deliberately set 
in motion to stop me suing MI5 and MI6 for £2 billion pounds plus interest and other damages. 
The extradition was only started when i wrote to my MP accusing MI5 of theft of hundreds of 
millions. The chief constable of Cheshire who is a Mason was informed and was supposed to 
investigate it. 
 
I have recently found out that Interpol is based at Manchester, and there could of easily been 
collusion between Masons to start the extradition. 
 
https://www.interpol.int/Member-countries/Europe/United-Kingdom 

https://www.interpol.int/Member-countries/Europe/United-Kingdom


It’s clear that the NCB in Manchester could of done this on the say so of Cheshire Police as they 
were facing a situation re the theft of my business by MI5 Masons. 
 
 
Europol Involvement: 
During the set up and due diligence of the company, that Mason MI5 Agents stole from me. Terry 
Plumber and Wayne Lochnor were in a bar with me drinking in London. I was with a woman that i 
had just met a few days earlier who stayed at my flat in London she said she was from Denmark. 
Terry plumber picked her up in a bar literally above his head and took her outside to stop her 
telling me something, he told her that they would deal with it and to stay out of it. At that point 
Terry Plumber had never met the girl. I want her charged, she is with Europol or Norwegian 
intelligence or Norwegian Drug Mafia as the murdered guy was a trafficker of cocaine to his 
Norwegian night clubs as disclosed to me in a brief by MI6 and Norwegian intelligence service for 
my investigation into the British Drug Mafia.  
 
The question here is why would a woman from Norwegian National Security come to me in the UK 
when they knew all about the case and had briefed me? Clearly there is another agenda running 
here. 
 
I had already been briefed by Norwegian National Security on release from false imprisonment in 
Spain. A British MI6 Agent, who knew i was working with MI6, came to me with a Norwegian 
Agent, to the Bar Sol in the complex i lived in. The address they came too was Pueblo Guimar, 1st 
Portal, Apartment 1st floor C, Torre Blanca Del Sol, Fuengirola (same address as on my 
recruitment to MI6 telegram). This is within days of when i got out of prison, to brief me on what 
they knew about the murder and who he was, and who he was connected with. I want the names 
of these people? Who told them to go there, and where they got the information from that i was 
briefed with? 
 
 
Electronic Surveillance/Targeted Individuals Program 
As soon as i filed the case against the NCA in Spain with the justice ministry and informed the 
Poder Judicial (Ministry of justice, where i have a £5m damages case pending and being 
deliberately held up by the NCA). The NCA were interfering in the case for corrupt reasons, the 
NCA and MI5 electronic DARPA surveillance has started with RFID Implants done by a local dentist 
in Fuengirola. Please read attached document:  Audencia National Case final.pdf  
for full details of the electronic surveillance. 
 
The electronic surveillance has been used illegally with attempts to falsify information. The way 
they have fixed supposed evidence, re the electronic surveillance, is running two conversations 
side by side asking questions until you respond and then substitute the conversation with the 
second one, we have recordings of them doing this. Was this done illegally to continue the 
surveillance and prolong the whole thing hoping that passage of time will apply to the legal 
retaliation of suing them for billions of pounds? 
 
They have also been saying things like “he did it” over and over and mentioning the murder 
weapon, which i have never mentioned the murder weapon to anyone. How could they know this 
information? Only a corrupt Spanish judge could give them the information, this is a criminal 
offence in Spain with a mandatory prison sentence of two years. I am filling this as part of the 
Audencia National/EU case against all security services involved and the courts and governments. 
 
As a matter of coincidence, the Judge in the original case was charged and convicted of this exact 
offence, she was later released after threatening to go to the media about the Spanish Judicial 
Mafia, she was then re instated and moved to court number two Seville, the corruption is endemic 



in Spain. Was she approached for this information and case file? If she was she should go to 
prison for it. Whoever gave out this information on a supposedly open case at that time is liable to 
go to prison. 
 
This is the article where Dona Blanca accuses the Justice Mafia and says she will expose them, at 
this point her house was embargoed facing a £500,000 fine and up to 4 years two months in 
prison. 
 

 



 
/////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
 
Paul Columbine MI5: https://www.facebook.com/cullumb01 
While i was in Spain waiting to supposedly be charged for a case that was already over. 4 judges 
refused to touch the case, and 4 prosecutors also refused, as it was so corrupt. The courts never 
spoke to me regarding the false case in 8 years. Now they won’t give me the papers for the case 
because they know it proves conspiracy to pervert the course of justice. Low and behold when it 
was finished, and it was the longest case in Spanish history, i was not charged. But had my life 
ruined by your corrupt NCA and MI5 Mason officers and agents and the Judicial Mafia of Spain. 
 
While waiting for any word from the court, i was in a bar one day and a guy sat next to me and 
said. Watch out there is someone from MI5 in here, i said who, he said me, don’t you recognise 
me? I did not, he said he was the Operations Director of Cable and Wireless and was at a meeting 
i had with the managing director of Cable and Wireless when i was given £10 million pounds by 
them to fund the roll out of my business, the same business the MI5 Masons stole.  
 
Was this man in MI5? Or was he just another Mason helping his “Brothers” steal money from me? 
He was definitely talking to someone at MI5, and in the position he had at Cable and Wireless, he 
had to have National Security clearance to be on that meeting with me and the MD of Cable and 
Wireless. I also had National Security clearance at top level and have visited such places as the 
Queens private servers, Racal red flag centre guarded even back them by armed police with 
machine guns. You can’t have meetings like that, without it being logged with MI5, its part of due 
diligence for PLC companies, that you have to put the name forward to be cleared before a 
meeting. 
 
He knew the three men that were 100% involved in stealing my business Terry Plumber MI5/MI6, 
Wayne Lochnor MI5/MI6 and Chris Britton MI5/MI6 all Masons. They did it with Richard 
Thompson 5th richest guy in the UK at the time, and also a Mason. Thompson put up two million 
pound for my business plan. Richard Thompson was caught by me doing insider trading, where he 
got a financial reporter at the telegraph who he had in his pocket, to release a story that Westport 
his company was launching my great new internet business, his shares soared by £2 million in one 
day. He knew i was going with the McCarthy Corporation instead of him, making him unfit for 
public office or share ownership in a PLC, this is insider trading. I took a better offer of double the 
money in investment in my company from McCarthy Corporation PLC. 
 
The McCarthy Corporation PLC, Rory Mc McCarthy Chairman and Tim his brother, they offered me 
£4 million pounds plus i had £10 million from ICL and £10 million from Cable and Wireless to 
secure the businesses full roll out without financial burden. It was at this moment when the 
business was all proven that they stole it from me and ring fenced me. 
 
Rory Mc McCarthy had direct links to Malcolm Edwards of the QSG (Quality Street Gang). Malcolm 
Edwards told me he used to fly planes from Spain to the UK with Rory McCarthy, were they 
running drugs? Were they laundering the QSG and British Drug Mafias money through Virgin 
companies? That, at that time, the McCarthy Corporation owned one third of all virgin companies?  
 
While i was at their offices i was talking with Chris Eubanks the boxer and he was putting his 
money with McCarthy Corporation PLC. Jack Trickett a member of the QSG and boxing promoter 
and Malcolm Edwards both QSG, coincidence? Malcolm launders money for Ian Flood QSG and 
other drugs traffickers from the British Drug Mafia. I have witnessed and reported conversations 
involving Malcolm Edwards over two local prominent murders to the police in Stockport who said 
they could not find Edwards, paid liars? Malcolm Edwards set up a company from the same house 

https://www.facebook.com/cullumb01


they could not find him at, only in 2016? Something is not right about that considering the serious 
nature of the information. 
 
The business Lochnor, Plumber, Britton, Thompson and McCarthy stole was the greatest 
advancement of the Internet there has ever been, by miles. It allowed millions of people to flood 
onto the internet all over the world. They saw, and i proved the potential under due diligence, 
then the ruined my life and ring-fenced me and then Gang Stalked me and now put me on the 
Targeted Individuals program, all for greed.  
 
I want all the people involved in this arrested and their assets seized pending the outcome of 
criminal and civil litigation. Including offshore bank accounts i know they have, inclusive of trusts. 
 
 
/////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
Targeted Individuals program. 
I went to the British consulate after i was hospitalised by the EEG (Electroencephalogram) 
Neurophone projections that are being used on me via a carrier wave (all technical data enclosed 
that prove this and i can also demonstrate it). It was a clear threat to life and my family phoned 
the FCO and organised a response, they called me in Spain and told me to go to the consulate.  
 
Anna Timmis NCA/MI6? Met me at the British Consulate and i explained to her that a Dentist in 
Fuengirola had put an RFID Implant in my head, she asked who, i told her who. Alex McCubbin 
B.D.S. (British Dental Association) put it in me with his wife assisting him, Blanka McCubbin (Also 
known as Blanka Recknagel) from http://englishdentalpractice.com/ Fuengirola.  I remembered 
him doing it, once i became familiar with the technology. I am at this moment seeking 
professional forensic help for the scans and removal of it. Followed by the tracking of the data 
trains and information relating to all data and the device, who made it where it was issued from.  
 
This is a grave criminal offence involving human rights breaches of torture charges. It’s been 
continually been used to incapacitate me so i can’t file legal cases in Spain or the UK. This is clear 
Conspiracy to pervert the course of Justice. I want Anna Timmis questioned as to who sent her, 
what was said and why no action was taken. I want the Dentist arrested and anyone involved in it 
since. I have a long list prepped for a national case of corruption in Spain called Audencia 
National Case final.pdf.   There is a lot of background information in this document. This will 
include charges being brought in Spain, UK and EU against the NCA as we know they were 
involved. We are asking the Spanish government to sue the NCA with us to find out who caused 
the loss of millions in extradition lawyer’s fees and millions in compensation to me. 
 
I am going to form a full military protection unit and go and arrest these people myself if i have 
to, if you don’t act. I have already started, needless to say its self defence with clear provocation. 
I believe i have more than enough evidence against those who are harming me and my family to 
warrant going after them in provoked self defence. For in the absence of law and order, there can 
be only civil war. 
 
 
What’s been going on here in Spain by corrupt Mason Security Services  
Working with the British Drug Mafia 
The British Drug Mafia, Masons, NCA and the Spanish Judicial Mafia have been deliberately 
interfering in all aspects of our life to stop justice and to stop their criminal acts coming to light. 
This has been driven by the National Crime Agency, i was told this by Marbella undercover police. 
There are several other people who have told us the same.  
 



The charges we are bringing in the Audencia National Case final.pdf in Spain and the UK 
include attempted murder, conspiracy to murder, conspiracy to pervert the course of justice, 
torture and many other human rights breaches that all carry life sentences for those involved. 
 
Please read the court document below that states all the surveillance and torture that has been 
going on and as such we are bringing charges of torture against the NCA, MI5, MI6, GCHQ, 
DARPA, NSA, and the Spanish Norwegian and UK Governments, we will be asking for a life 
sentence for those involved.  Please read Evidence Gathering.pdf 
 
 
Edward Thompson and Norman Hay both Masons Running Cocaine trafficking on the 
Costa del Sol: British Drug Mafia and Masons who liaise with the NCA. 
 
The NCA told Edward Thompson to kill me because of the Humania book i wrote, copies available 
online at http://humania.co.uk/about_us.html and http://humania.co.uk/policy_page.html .  
 
This is political suppression and globally illegal. You have deliberately stopped and ruined the 
political organisation for 30 years now.  
 
I want this looked into and charges brought against Edward Thompson and his son, wife and 
others, over the fact that they kidnapped and robbed my wife and i at gunpoint, statements 
attached:  
 
Statement Against Edward Thompson – Gary.pdf 
Statement Against Edward Thompson – Jayne.pdf 
 
We want to know the telemetry movement of the phones and laptop that they stole from us 
containing all the case information and who this went to. We want to know who and why the 
British Drug Mafia are talking with the NCA about me, and are those people Masons as well? We 
know that Norman Hay and Edward Thompson are. 
 
Since this occurred i moved to Fuengirola, where one of Teds British Drug Mafia henchmen came 
to where i was drinking regular the Old London pub Fuengirola and spoke to the bar owner and 
other people in the town, telling them i was an enemy of the British Drug Mafia. Also NCA people 
were at the same bar,  i overheard them talking about me saying how far i had got into the drugs 
ring, and pointed them out so they left. I was investigating the Drugs scene there at the time.  
 
The details are outlined below in Audencia National Case final.pdf , but there is much more to 
it, that needs time lining and all data being collated with an investigation into the whole thing. 
 
The British Drug Mafia are running all the British lodges of the Masons in Spain, the main person 
who runs each of these lodges is a Drug Trafficker working for The British Drug Mafia. Kevin 
Concannon runs a lodge in Javea, Chris Fairfax runs a lodge in Javea and Norman Hay runs a 
lodge in Fuengirola. These are just a few of many.  
 
So the situation is, the National Crime agency liaises with the heads of these Mason lodges run by 
the British Drug Mafia. The heads of these lodges get their own people arrested deliberately to 
give them a criminal record, so they can be controlled, as i reported to MI6 thirty years ago with 
Kevin Concannon and Chris Fairfax. All these guys are still running the British Drug Mafia and still 
liaising with the National Crime Agency thirty years later. This is the exact definition of a Mafia 
under law, the British Drugs Mafia. As the original judge in the case Dona Blanca explained to 
me and shoed me files on them. 
 

http://humania.co.uk/about_us.html
http://humania.co.uk/policy_page.html


The British Consul to Spain from the FCO has lunch at the same Masons lodges of the British 
Drugs Mafia, i have been told this by the Mason, worshipful master of the lodge in Javea, based at 
the Javea Hotel who also knew Kevin Concannon as a Masons but did not know he was involved 
in drugs trafficking, i asked specifically. 
 
The actual members of the British Drug Mafia who are not in charge don’t have a clue they are 
being set up from the start, into a control mechanism that brings the Masons billions of pounds 
per year in black money and ruins the lives of everyone else. 
 
I want them all charged with carrying on a continual criminal enterprise, this is the very definition 
of a Mafia, and as such falls under proceeds of crime act and RICO law. I want a lien/court order 
placed on all the assets to the value of £5 Billion pounds pending the outcome of the 
investigation, criminal trials and civil damages cases as outlined in this document and the 
document below. 
 
Details are in this document: 
Audencia National Case final.pdf 
 
 
/////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
 
Kieron Lee Perrin: 
Kieron could be working for Wayne Lochnor (but unconfirmed at this stage) due to betting related 
companies PLAYERS LIMITED (04380588) that was Kierons, Lochnor started a company In 2003 
that he founded Betbrokers Plc, bringing together sports betting and financial trading offering 
brokerage and clearing to wholesale clients such as bookmakers.  
 
While waiting in Spain 9 years for nothing, being ring fenced by Masons, British Drug Mafia 
traffickers and bent law, several people were put into me. This guy claimed he was working for 
MI6 and also tried to link me to the Masons in conversations that were clearly rigged 
conversations. I also caught him in the middle of the night stalking my dogs and me. I also caught 
him signalling to someone nearby who was watching the house. 
 
I want to know who this guy is and why he moves through various groups subverting them just 
like the JTRIG target handlers brief says too. He has been with the English Defence League, the 
UFO DARPA people that claim to have been abducted, then a super soldier and then a Targeted 
Individual, i know he’s none of these things. Who is he? Why was he sent into me and is he a 
Mason? I have his finger prints. 
He also gave me a card: 
 

  

https://beta.companieshouse.gov.uk/company/04380588


 
Chronicles of a mind control target, 07828 091786, kieron.lee.perrin@gmail.com 
 
I think the Number on the back of his card is his mobile number, i am aware through my National 
Security clearance that all phone calls have been recorded since 1996 or earlier, including 
telemetry and data path details, so i know it’s possible to find everyone he’s phoned and 
contacted while here and before, i would expect this done as part of the investigation. 
 
A guy who supposedly sent him out to me was called Shane Gibbs, Kieran told me that Shane had 
been in trouble over drugs, they are clearly involved in doing this professionally, i want them 
looked into and questioned or i will do it myself. 
 
Kieron Lee Perrin                                       Shane Gibbs 

 
Edith Cragg 

Kieran also introduced me to Edith Cragg, she and others are all clearly 
part of a takedown squad for GCHQ , MI5, NCA or the British Drug Mafia 
or working for one of the people who stole my business.  
 
The point here is, why are they stopping me from getting justice and why 
are they deliberately perverting the course of justice? How many of them 
are in the Masons or working for Wayne Lochnor or others involved in the 
theft of my business? Why are they stopping me from earning money, it’s 
clear that its so i can’t get legal help and it’s clear that what they are doing 

constitutes a breach of all human rights EU and UN, that carries a life sentence, i want it enforced. 
 
Magnus Olsson: 
Magnus came to my home showed me a DARPA/NSA brief about the Targeted Individuals 
Program. He told me right next to my ear quietly with loud music playing that he worked for 
Swedish Intelligence as part of Europol, is this true? If so why did he come to my home and ruin 
all my plans, it was clear sabotage, i want him charged for torture and conspiracy to pervert the 
course of justice. 
 
Two other people, one who works for Europol is Melanie Vritschan and the other for the NSA  
(best guess) called Alfred Lambremont Weber also involved. Or they could all be Drug Traffickers, 
that’s the point of the investigation. 

mailto:kieron.lee.perrin@gmail.com


 

 
Alfred Lambremont Weber & Magnus Olsson                    Melanie Vritschan     
Alfred and Magnus both went to Yale 
 
Mark Henderson 
Tel 0902426665 was the latest one to be put into me, he came to my home with an ill prepared 
cover story and got caught out in seconds, he was clearly paid to do it.  
 
To me, having worked in this environment professionally, i would say that Kireron Lee Perrin , 
Shane Gibbs and Mark Henderson are not of the calibre to be in the NCA or MI6, so that would 
make them drug traffickers? Or paid by them as private eyes? If that were the case it would be 
linked to Kevin Concannon who i have caught running surveillance on me in the UK using private 
eyes. 
 
There have been many others put into me and this is outlined in the document: 
Audencia National Case final.pdf 
 
 
What I Demand Immediately: 
I want full discloser under freedom of information act to all the questions and information above 
as well as any police officer, NCA, MI5, MI6, JTRIG, GCHQ agent and all other security services 
who have accessed my files at any security agency. This letter is going before the investigatory 
powers tribunal and other court cases and watch dog bodies. We are going to try and get the 
budgets revoked for the whole Nazi Coward Targeted Individuals program.  
 
I want the RFID Implant removed and the Targeting stopped, or i will be doing the targeting. 
I want all the money for the whole process paid for by you, including the investigations. 
 
I want a restraining order against all security services involved and suspension and dismissal of all 
involved at any level from all security services.  
 
I want to know who is a Mason in the whole process, from start to finish, as we intend to try and 
get the Masons banned from serving in the security services and any government and justice jobs. 
It’s clear they are using the security services as their own private army and this warrants civil 
revolution, you have one chance to do the right thing then i will bring you all down by any means 
necessary. 
 
I demand a Crown Prosecution Legal Team to take them down, and to timeline all my documents. 
All communications that have been made need looking at to see what has, and has not been 
intercepted, as well as what has been changed from when they left my computer, so a match up 
to make sure they have not been altered and to verify all time/date stamps from emails sent to 
arrival and the paths they took. 



 
I want to bring all the charges that are in the Audencia National case Audencia National Case 
final.pdf against all involved both here in Spain and in the UK and later in the EU and United 
Nations courts. As we move to ban the technology and revoke all budgets from security services 
and severely restrict its usage.  
 
Along with outlawing the Masons as a proven organised crime organisation, and we wish to cease 
all their assets with a court order lien against everything they own up to £5 billion pounds for my 
case alone. There will be many more cases against the masons, mine is a test case/class action 
criminal and damages case. The Masons are a Mafia and have carried out  a continual criminal 
enterprise for over 30 years just on my case. There are hundreds more to follow. 
 
The security services no longer represent the people; they only represent the 
Monarchist Mason Establishment. In the absence of law and order and a fake Mason 
justice system that is clearly a mafia under any definition, there is only one outcome, 
civil war. I can only suggest you head my advice and sort this debacle out before it 
gets publically very ugly. 
 
/////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
 
Full list of the documents you should have with this letter: 
 
jeremy_corbyn_letter_1.pdf 
 
1 - Letter to the FCO and British Embassy 5th November 2015.pdf 
 
2- Prime Minister letter 5-11-2015.pdf 
 
A - Royal Mail - missing mail from spain.pdf 
 
Mail UK 4.jpg 
 
Mail UK 19.jpg 
 
Audencia National Case final.pdf 
 
Statement Against Edward Thompson - Gary.pdf 
 
Statement Against Edward Thompson - Jayne.pdf 
 
 
 
For more information read the website:  
http://gary-owens.com/gary_owens_story_1.html 
 
Humania Web Site: 
www.humania.co.uk 
 
My Band A II Z Website:  
www.aiiz.co.uk 
 
 

http://gary-owens.com/gary_owens_story_1.html
http://www.humania.co.uk/
http://www.aiiz.co.uk/


 
Information Relating To The Overall Case: 
Evidence Gathering.pdf 
FCO Letter Sequence re Compensation.pdf 
Gary Owens Media Press Release.pdf 
GCHQ - JTRIG The Art Of Deception Training For New Recruits.pdf 
Keiron Lee Perrin and Shane Gibbs Gangstalkers from UK.pdf 
Malaga Dona Blanca Esther Diez  and Jimanez Court Case.pdf 
Manuel De Linares Oliver Abogado.pdf 
Mike Bloofield Australia Gangstalker Info Sheet.pdf 
Paul O Mahoney Marbella Gangstalker.pdf 
Reply to court document re compensation 29 may 2018.pdf 
RICO Law - Racketeer Influenced and Corrupt Organizations Act.pdf 
study_on_links_between_organised_crime_and_corruption_en.pdf 
0 - Targeted Individuals Petitions 70000 people.pdf 
0 - Targeted Individuals Program.pdf 
0 - Targeted Individuals.pdf 
1 - Sara Info 1b.pdf 
1 - Sara Info 2.pdf 
1 - V2k 0.pdf 
1 - V2k 1 report 2 RFID Implant Nano Tech.pdf 
1 - V2k 2 report 2 RFID Implant Nano Tech Medical.pdf 
1 - V2k 3 mae_1_microwave_auditory_effect.pdf 
1 - V2k 4 v2k_1_synthetic_telepathy.pdf 
1 - V2k 5 v2k_2_science_of_hearing.pdf 
1 - V2k 6 v2k_2_science_of_hearing.pdf 
1 - V2k 7 v2k_4_chou_auditory_perception_rf_em_fields.pdf 
1 - V2k 8 v2k_5_flanagans_neurophone.pdf 
1 - V2k 9 v2k_6_nurophone_background_tech.pdf 
1 - V2k 10 v2k_7_nurophone_background_tech.pdf 
1 - V2k 11 v2k_8_neurophone_flanagan_ebook.pdf 
2 - DEW.pdf 
2 - Support Document 1 dew_0_ thesis.pdf 
2 - Support Document 2 dew_1_microwave_ warfare_barrie_ trower.pdf 
2 - Support Document 3 dew_3_naval_strategy.pdf 
2 - Support Document 4 DEW USA Airforce Command.pdf 
2 - Support Document 5 dew_2_cdew.pdf 
2 - Support Document 6  DEW and MAE rf_1_radiation_damage.pdf 
2 - Support Document 7  DEW and MAE rf_2_bioeffects_of_selected_non_lethal_weapons.pdf 
2 - Support Document 8  DEW and MAE rf_3_biological_effects_rf_radiation.pdf 
2 - Support Document 9  DEW and MAE rf_4_human_rf_studies.pdf 
2 - Support Document 10  DEW and MAE rf_5_microwave _tetra_report_dr_barrie_rower.pdf 
2 - Support Document 11  DEW and MAE rf_6_emf_protection_report.pdf 
2 - Support Document 12  DEW and MAE rf_7_eu_health_effects_of_emf.pdf 
3 - Gang Stalking FAQ.pdf 
4 - RFID Implant Gangstalking.pdf 
5 - 1991 Court Case Information 1 Spanish Case.pdf 
5 - 1991 Court Case Information 2 Court 4 Marbella Denucia.pdf 
5 - 1991 Court Case Information 3 final-court-doc-p1.jpg 
5 - 1991 Court Case Information 3 final-court-doc-p2.jpg 
5 - 1991 Court Case Information 3 final-court-doc-p3.jpg 
5 - 1991 Court Case Information 3 final-court-doc-p4.jpg 
5 - 1991 Court Case Information 3 final-court-doc-p5.jpg 



5 - 1991 Court Case Information 3 final-court-doc-p6.jpg 
5 - 1991 Court Case Information 3 final-court-doc-p7.jpg 
5 - 1991 Court Case Information 3 final-court-doc-p8.jpg 
5 - 1991 Court Case Information 3 final-court-doc-p9.jpg 
5 - 1991 Court Case Information 4 Denuncia Letter to Poder Judicial 2015 email reply.pdf 
5 - 1991 Court Case Information 4 Denuncia Letter to Poder Judicial 2015.pdf 
5 - 1991 Court Case Information 4 Poder Judicial Email Correspondence English.pdf 
5 - 1991 Court Case Information 4 Poder Judicial Email Correspondence Spanish.pdf 
5 - 1991 Court Case Information 4 Poder Judicial Number.pdf 
5 - 1991 Court Case Information 4 Spanish Case Text Sent to CGPJ.pdf 
7 - EEG 1 Signals Reading and Wirelessly Sending.pdf 
7 - EEG 2 Signals Reading Using Neurophone.pdf 
8 - Cable and wireless -1.jpg 
8 - Cable and wireless -2.jpg 
8 - Cable and wireless -3.jpg 
8 - Cable and wireless -4.jpg 
20 - Sir Nicholas Winterton MP 1st letter Reply.pdf 
20 - Sir Nicholas Winterton MP 1st letter.pdf 
21 - Spanish and UK Corruption Document 1.pdf 
21 - Spanish and UK Corruption Document 2.pdf 
21 - Spanish and UK Corruption Document 3.pdf 
24 - Denuncia RFID and Case Info.pdf 
25 - Request and Info for Judge.pdf 
Car Crash in Torrox.pdf 
 
Documents Sent To And From The Spanish Courts relating to compensation claine that 
are being processed now – in Spanish 
 
Lista de socios spanish TI.pdf 
00 - 1 Reclamación patrimonial funcionamiento anormal admon justicia.pdf 
00 - 2 Confirmation Of Case Filed.pdf 
00- 3 - Gary Owens Inicio proc. 21 09 17.pdf 
 
5 - 1991 Court Case Information 3 final-court-doc-p1.jpg 
5 - 1991 Court Case Information 3 final-court-doc-p2.jpg 
5 - 1991 Court Case Information 3 final-court-doc-p3.jpg 
5 - 1991 Court Case Information 3 final-court-doc-p4.jpg 
5 - 1991 Court Case Information 3 final-court-doc-p5.jpg 
5 - 1991 Court Case Information 3 final-court-doc-p6.jpg 
5 - 1991 Court Case Information 3 final-court-doc-p7.jpg 
5 - 1991 Court Case Information 3 final-court-doc-p8.jpg 
5 - 1991 Court Case Information 3 final-court-doc-p9.jpg 
 
Exhibición 1 - Tellegrama Desde MI6.pdf 
Exhibición 2 - Carta de NCIS (Servicio Nacional de Inteligencia Criminal).pdf 
Exhibición 3 - Juzgago Numero 4 Marbella Denucia.pdf 
Exhibición 4 - Caso español.pdf 
Exhibición 5 - Danos SP.pdf 
Exhibición 6 - Carta por Mariano Rajoy Brey 5-11-2015.pdf 
Exhibición 7 - UK Prime Minister Carta 5-11-2015.pdf 
Exhibición 8 - Letter to the FCO & British Embassy 5th November 2015.pdf 
Exhibición 9 - Carrera Musical Pagina 1.pdf 
Exhibición 9 - Carrera Musical Pagina 2.pdf 



Exhibición 9 - Carrera Musical Pagina 3.pdf 
Exhibición 9 - Carrera Musical Pagina 4.pdf 
Exhibición 9 - Carrera Musical Pagina 5.pdf 
Exhibición 9 - Carrera Musical Pagina 6.pdf 
Exhibición 9 - Carrera Musical Pagina 7.pdf 
Exhibición 10 - Correo Real correo desaparecido de españa.pdf 
Exhibición 11 - Hace TSJA 23 años.pdf 
Exhibición 12 - Poder Judicial Correspondencia por correo electrónico.pdf 
Exhibición 13 - Comunicacion acuerdo DI 28-2016.pdf 
Exhibición 14 - Ministerio de Exteriores y de la Commonwealth Sir Mark Lennox-Boyd.pdf 
Exhibición 15 - 4th Carta Por La Jueza.pdf 
Exhibición 16 - Carta Por La Fiscalia.pdf 
Exhibición 17 - Carta desde La Jueza Blanca Díaz.pdf 
Exhibición 18 - Firma de La Jueza Blanca Díaz.pdf 
Exhibición 19 - Richard Fordham Carta en Espanol.pdf 
Exhibición 20 - Acadamia Británica de Autores de Canciones Compositores y Autores.pdf 
Exhibición 21 - Certificado de Afiliación Sociaty de Derechos de Ejecución.pdf 
Exhibición 22 - Contrato de grabación principal de Polydor.pdf 
Exhibición 23 - Major Management Contrato con Kennady Street.pdf 
Exhibición 24 - Contrato de publicación con St Annes, parte de EMI y Sony.pdf 
Exhibición 25 - Gary en el Sociaty de Derechos de Ejecución.pdf 
Exhibición 26 - Metal Mania Magazine.pdf 
Exhibición 27 -  Concurso Nacional de Canción Gana.pdf 
Exhibición 28 - Recortes de periódico del juez.pdf 
Exhibición 29 - Sir Mark Lennox-Boyd Carta.pdf 
Exhibición 30 - Telegrama por la libertad.pdf 
Exhibición 31 - Charles Axon por la libertad.pdf 
Exhibición 32 - Artículos Negativos de Periódicos.pdf 
Exhibición 33 - Nic Daikin M.P. Carta.pdf 
Exhibición 34 - MI6 Carta Por Toby Childs.pdf 
Exhibición 35 - Sir Nicolas Winterton M.P. Carta.pdf 
Exhibición 36 - UK Prime Minister Carta 8-1-2014.pdf 
Exhibición 37 - Carta Por Sir Nicholas Winterton M.P..pdf 
Exhibición 38 - Nic Daikin M.P. Carta FCO.pdf 
Exhibición 39 - Royalty distribution business.pdf 
Exhibición 40 - WISPA Folleto que me muestra como Presidente.pdf 
Exhibición 41 - David Wickham Director Gerente de Cable & Wireless.pdf 
Exhibición 42 - McCarthy Corporation Plc Oferta de 4 Millones de Libras.pdf 
Exhibición 43 - Richard Thompson Permiso Por 100 Millones de Libras.pdf 
Exhibición 44 - Carta del Director General de Racal.pdf 
Exhibición 45 - Artículo de prensa sobre el negocio WISPA.pdf 
Exhibición 46 - Scunthorpe Evening Telegraph Text.pdf 
Exhibición 47 - Artículo de Periódico sobre negocio.pdf 
Exhibición 48 - Artículo de Periódico sobre negocio 2.pdf 
Exhibición 49 - Prison Protection Regeime.pdf 
Exhibición 50 - Policía de Reino Unido conocimiento de la ubicación de Garys.pdf 
Exhibición 51 - Manchester Noticias de la Noche.pdf 
Exhibición 52 - Información adicional que el tribunal debe conocer  1.pdf 
Exhibición 53 - Información adicional que el tribunal debe conocer  2.pdf 
Exhibición 54 - Información adicional que el tribunal debe conocer  3.pdf 
Exhibición 55 - De Court-4-Marbella-Subbmisions adjunto.pdf 
Exhibición 56 - Argumento Esqueleto UK.pdf 
Exhibición 57 - Servicio de Ciencias Forenses en el Reino Unido.pdf 



Exhibición 58 - Certificado de defunción Derek De Owens en el Reino Unido.pdf 
Exhibición 59 - Certificado de defunción Phyllis De Owens en el Reino Unido.pdf 
Exhibición 60 - Declaracion de Jayne Owens.pdf 
Exhibiciónes.pdf 
 
 
/////////////////////////////////////////////////////////////////////////// 
 
Lynne Owens, 
Director-General, 
National Crime Agency, 
International Anti-Corruption Coordination Centre (IACCC),  
Units 1 - 6 Citadel Place, 
Tinworth Street, 
London,  
SE11 5EF. 
 
Email: communication@nca.x.gsi.gov.uk 
 
Telephone: 0370 496 7622 (available 24/7) 
 
 
//////////////////////////////////////////////////// 
 
Jeremy Fleming,  
Director GCHQ, 
Hubble Road, 
Cheltenham, 
GL51 0EX. 
 
//////////////////////////////////////////////////// 
 
Andrew Parker, 
Director General MI5, 
The Enquiries Desk, 
PO Box 3255, 
London,  
SW1P 1AE. 
 
//////////////////////////////////////////////////// 
 
Right Honourable Sir Adrian Fulford, 
Investigatory Powers Commissioner's Office, 
PO Box 29105, 
London, 
SW1V 1ZU. 
 
info@ipco.gsi.gov.uk 
 
//////////////////////////////////////////////////// 
 
The Investigatory Powers Tribunal 

https://en.wikipedia.org/wiki/Lynne_Owens
mailto:communication@nca.x.gsi.gov.uk
mailto:info@ipco.gsi.gov.uk


Human Rights and Security Service Abuse Tribunals 
London,  
PO Box 33220,  
London,  
SW1H 9ZQ.  
 
Tel: 0207 035 3711  
Email:info@ipt-uk.com 
 
//////////////////////////////////////////////////// 
 
Alex Younger, 
Director of MI6, 
PO Box 1300,  
London,  
SE1 1BD. 
 
//////////////////////////////////////////////////// 
 
Joint Committee on the National Security Strategy 
House of Commons 
London 
SW1A 0AA  
 
Email: jcnss@parliament.uk 
 
//////////////////////////////////////////////////// 
 
Joint Committee on Human Rights 
Houses of Parliament 
London 
SW1A 0AA 
 
Telephone: 020 7219 2467 
Email: jchr@parliament.uk 
 
 
//////////////////////////////////////////////////// 
 
EU Justice Sub-Committee 
House of Lords 
London  
SW1A 0PW 
Telephone: 020 7219 3194 
Fax: 020 7219 6715 
 
//////////////////////////////////////////////////// 
 
Defence Committee 
House of Commons 
London 
SW1A 0AA 

mailto:jcnss@parliament.uk
mailto:jchr@parliament.uk


Telephone: 020 7219 5857/5745 
Email:  defcom@parliament.uk 
 
//////////////////////////////////////////////////// 
 
Catherine De Bolle 
Director 
Europol 
P.O. Box 908 50 
2509 LW The Hague 
The Netherlands 
 
//////////////////////////////////////////////////// 
 
Palais de la Cour de Justice 
Boulevard Konrad Adenauer 
Kirchberg 
L-2925 Luxembourg 
Luxembourg 
 
//////////////////////////////////////////////////// 
 
International Rehabilitation Council for Torture Victims 
Denmark 
Vesterbrogade 149, 
Building 4 3rd floor 1620, 
Copenhagen V 
Tel: +45 44 40 18 30 
Fax: +45 44 40 18 54 
Email: irct@irct.org 
 
Belgium 
European Affairs Office, 
Rue du Trône 60, 
1050 Bruxelles 
Tel: +32 2 230 15 04 
Fax: +32 2 230 15 49 
Email: irct@irct.org 
 
/////////////////////////////////////////////////// 
 
Complaint Procedure Unit 
Human Rights Council Branch  
Office of the United Nations High Commissioner for Human Rights 
United Nations Office at Geneva  
CH-1211 Geneva 10, Switzerland  
Fax: (41 22) 917 90 11  
E-mail: CP@ohchr.org 
 
/////////////////////////////////////////////////// 
 
Jose Ma. Pajares Box, 
La Sub Directora General, 

mailto:defcom@parliament.uk
mailto:CP@ohchr.org


P.D. El Consejero Tecnico, 
Calle de San Bernardo, 19, 
Ministerio De Justicia 
28015, 
Madrid, 
 
Ref 331/2017 
 
TEL: 91 390 4603 
TEL: 91 390 4581 
FAX: 91 390 4646 
 
/////////////////////////////////////////////////// 
 
Norwegian Intelligence Services 
Postboks 84 Sentrum 
0101 OSLO 
 
/////////////////////////////////////////////////// 
 
Martin Brunt  
Sky News 
Martin.Brunt@sky.uk 
 
For the same day: 
Email: news@skynews.com 
 
For a future event: 
Email: news.plan@sky.uk 
 
Grant Way, 
Isleworth, 
TW7 5QD 
 
/////////////////////////////////////////////////// 
 
Lloyd Embley 
Editor Daily Mirror 
1 Canada Square,  
Canary Wharf,  
London  
E14 5AP. 
 
/////////////////////////////////////////////////// 
 
El País (newspaper Madrid) 
Headquarters   
Madrid,  
Spain 
 
www.elpais.com 
 
 (34) 91 337 82 00 

mailto:Martin.Brunt@sky.uk
mailto:news@skynews.com
mailto:news.plan@sky.uk
http://www.elpais.com/


 
CartasDirectora@elpais.es 
 
/////////////////////////////////////////////////// 
 
El Mundo (newspaper Madrid) 
Headquarters  
Avenue of San Luis, 25,  
Madrid,  
28033  
 
elmundo.es 
 
/////////////////////////////////////////////////// 
 
 
 

mailto:cartasdirectora@elpais.es

